


Een verbouwing die binnen de planning tot 

stand is gekomen, zodat voor het jaarlijkse BOAL 

toernooi de nieuwe tribune in gebruik kon 

worden genomen. Het werk aan de inrichting van 

de nieuwe bestuurskamer en de businessruimte 

vergt helaas nog wat extra tijd. En voorlopig blijft 

ook de oude zittribune aan de overzijde van ons 

clubgebouw nog wel in gebruik. De officiële 

opening van de nieuwbouw, waar wij zeker 

trots op mogen zijn, zal dan ook later dit seizoen 

plaatsvinden.

Voor de financiering van deze verbouwing is op 

dit moment ook een Grote Verloting gehouden 

met een trekking op 28 september. De loten, 

waarvan er 6.000 worden verkocht, kosten 

25 euro. Er zijn mooie prijzen te winnen. Meer 

informatie over deze loterij is te vinden op onze 

website. 

Meer over de nieuwbouw vindt u elders in deze gids.

De KNVB heeft voor het eerste elftal voor een 

mooie indeling gezorgd. Het elftal gaat dit 

seizoen spelen in de vierde divisie B en treft 

daarin veel regionale elftallen, waaronder 

ook elftallen die in het verleden op zondag 

actief waren. Dit als gevolg van de 

samenvoeging van de KNVB van 

vierde divisies van de zaterdag 

en zondag. Toch speelt ons 

eerste elftal het komende 

seizoen al zijn wedstrijden 

op zaterdag. Thuis altijd 

om 14:30 uur, maar uit kan 

het aanvangstijdstip van de 

wedstrijd liggen tussen 14:30 uur en 

18:00 uur.  Een mooie uitdaging, in het 

bijzonder voor Mike Jonk, in zijn eerste 

seizoen als hoofdtrainer bij onze vereniging. 

In deze gids komt hij, maar o.a. ook de nieuwe 

performance coach, Marcel van Wieren, over het 

nieuwe seizoen aan het woord.

Verder in deze gids, naast natuurlijk de 

verbouwing, onder andere ook aandacht voor 

onze groeiende jeugdafdeling, met ook het 

50-jarige jeugdkamp. Verder verhalen over 

onze vrouwenafdeling, een lager seniorenelftal, 

de Westlandse ‘zeven tegen zeven’ competitie, 

de Businessclub, de ervaringen van een 

tweetal jeugdige nieuwe bestuursleden, onze 

clubscheidsrechters en een voetbalfamilie.

Allemaal weer mooie verhalen, die het lezen 

zeker waard zijn! Wij wensen u veel leesplezier 

met deze gids. Een gids die tot stand is gekomen 

met de hulp van veel vrijwilligers en diverse 

sponsors, te veel om allemaal hier op te noemen, 

maar onze hartelijke dank gaat naar allen.

Namens het bestuur van FC ’s-Gravenzande, 

Dick Hartman (secretaris)

Voor u ligt de presentatiegids voor 

het seizoen 2023-2024. Een nieuw 

voetbalseizoen staat ons 

weer te wachten met 

op het hoofveld een 

nieuwe overdekte 

tribune, met vier 

extra kleedkamers, 

een vernieuwde 

bestuurskamer en 

businessruimte en vanuit de 

kantine ook meer zicht op het 

hoofdveld. 

Voorwoord

Om topprestaties te 

kunnen leveren moet 

er gezond gegeten 

worden. Dit kan 

natuurlijk met 

onze gezonde en 

lekkere tomaten 

bij je gerechten.

Kijk voor recepten

op de website van 

Harvest of Health.

Als je naast het sporten 

ook in een gezonde 

omgeving wilt werken 

kijk dan eens op onze 

website van Lans.

TROTS
                   op onze 
toptomaten

Grijp je kans
bij Lans!

info@lans.nl
www.lans.nl
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Verder kan FC ’s-Gravenzande 

nu beschikken over een grotere 

bestuurskamer, business home en 

kantine. Daarmee is aan een aantal 

belangrijke wensen van de club 

voldaan, zo geeft de voorzitter aan. 

Daarnaast geeft de vernieuwde, 

overdekte tribune nog meer 

uitstraling aan de vereniging. “Daar 

mogen we trots op zijn”, zegt Van 

der Lans.

De komende tijd worden de laatste 

werkzaamheden aan het complex 

afgerond. Dan gaat het vooral 

om de inrichting. De verbouwde 

ruimtes zelf en de tribune zijn bij 

de opening van het seizoen al in 

gebruik te nemen. De oplevering zal 

nog dit kalenderjaar plaatsvinden. 

“Daarmee is alles volgens Van der 

Lans perfect en binnen de prijs- en 

tijdsschema’s verlopen”. “Ook de 

samenwerking met de bouwer en 

de gemeente Westland was heel 

soepel”, zegt hij. “Beide verdienen 

echt een compliment.”

Zodoende heeft FC ’s-Gravenzande 

goed weten te anticiperen op de 

verwachte ledengroei. “Vooral aan 

de jeugdkant groeit het ontzettend 

hard. Niet zo gek als je ziet hoeveel 

er in ’s-Gravenzande bijgebouwd is 

FC ’s-Gravenzande gaat wat voorzitter 

Leo van der Lans betreft een prachtig 

seizoen tegemoet. Parel aan de kroon 

is de verbouwing, die grotendeels is 

afgerond. Met vier extra kleedkamers 

erbij kan de club bovendien blijven 

groeien. “Als we willen, kunnen we 250 

extra leden herbergen”, zegt hij.

Van de Voorzitter

én wordt. De verwachting is dat er 

in de komende jaren tweehonderd 

extra leden bij gaan komen.”

De verbouwing geeft de club 

ook meer de ruimte om sociale 

en maatschappelijke dingen te 

organiseren. “We kunnen een plek 

aanbieden waar mensen elkaar 

ook doordeweeks en buiten het 

voetbal om kunnen ontmoeten”, 

zegt Van der Lans. De voorzitter 

stipt daarbij onder andere de 

samenwerking met Vitis Welzijn 

aan, de organisatie die zich in het 

Westland inzet voor kwetsbare 

burgers en mensen stimuleert om 

elkaar te ontmoeten.

Ook de KNVB komt komend seizoen 

weer met zijn jeugdelftallen op 

bezoek op het Juliana Sportpark. 

De bond komt al jaren graag bij de 

Westlandse club voetballen, maar zal 

nu helemaal een accommodatie met 

grandeur voorgeschoteld krijgen. 

Overigens zijn de KNVB-wedstrijden 

meer voor de uitstraling dan voor 

de verdiensten, zo benadrukt 

de voorzitter. “Want daar komt 

qua organisatie een heleboel bij 

kijken. Denk alleen maar aan de 

vrijwilligers, die we daarvoor altijd 

goed kunnen gebruiken.”

Verder wordt het een heel 

interessant jaar voor FC1. Van 

der Lans: “Vierde divisie en de 

zondagclubs komen erbij. Dat 

wordt een hele mooie, nieuwe 

uitdaging voor ons. We spelen 

minder verre uitwedstrijden en er 

zijn derby’s en semiderby’s voor 

teruggekomen, zoals tegen HBS en 

Westlandia. Dat is dichtbij en veel 

leuker.” 

De mix van zaterdag- en zondagclubs 

brengt ook nadelen met zich mee, al 

hoeft FC ’s-Gravenzande volgens Van 

der Lans gelukkig nooit op zondag te 

spelen. Wel hebben de zondagclubs 

het recht om de aanvangstijd van 

wedstrijden te verlaten naar het 

einde van de middag of het begin 

van de avond. “Met name voor 

onze supporters zijn dat geen heel 

prettige tijden.” Overigens blijft het 

eerste elftal thuis altijd gewoon op 

zaterdagmiddag spelen, benadrukt 

hij.

Een zorg die het bestuur nog 

wel heeft, is de kwaliteit van het 

hoofdveld, zo geeft Van der Lans 

aan. “We zijn in gesprek met de 

gemeente om daarvoor stappen te 

maken en het gras naar een hoger 

plan te tillen. De wethouder staat 

daar open voor, dus daar gaan we 

de komende tijd werk van maken”, 

verklaart hij.

Concluderend gaat de voorzitter met 

een heel goed gevoel het nieuwe 

voetbaljaar in. “De nieuwe tribune, 

de supporters, de nieuwbouw en 

de nieuwe inrichting”, somt hij nog 

eens op, “we staan voor een prachtig 

mooi seizoen en ik kijk er daarom 

reikhalzend naar uit”, besluit Van  

der Lans.

‘s-Gravenzande, Graaf Willem II straat 10

Trotse 
sponsor 

van
 

FC 's-Gravenzande!
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Nieuwe hoofdtrainers en 
performance coach 
Met Mike Jonk (FC1), Richard de Koning (FC2) en 

Davy van Vliet (Onder 23) gaan de eerste drie 

selectieteams elk met een nieuwe hoofdtrainer 

het nieuwe seizoen in. Daarbij gaat Marcel van 

Wieren aan de slag als nieuwe performance 

coach voor de seniorenselectie en als assistent-

trainer van FC2. Wie zijn deze vier mannen en 

wat zijn hun visies? We stellen ze graag aan je 

voor. 

Mike Jonk (29)
Ondanks zijn nog jonge leeftijd is hij behoorlijk ervaren. Als 

trainer doorliep Jonk bijna alle jeugdselecties van de club. 

Vorig jaar was hij bij FC1 al assistent-trainer. Aan de hand 

van voormalig hoofdtrainer Richard Middelkoop werd Jonk 

klaargestoomd voor het grote werk.

“De drive en passie die ik heb, wil ik overbrengen op mijn 

spelers. We hanteren een speelwijze met een hoge intensiteit 

in zowel aanvallen als verdedigen. Dat vergt veel energie van 

de spelers. Om prestaties te meten en te verbeteren dragen 

spelers gps-meters en maken we iedere wedstrijd gebruik van 

videobeelden. Als we beter willen presteren, zal het stabieler 

moeten. We mogen niet meer door de ondergrens zakken. 

We spelen in een mooie poule en meer in de regio. Dat is ook 

aantrekkelijk voor onze supporters. We hopen ze het beste FC1 

van de laatste jaren te laten zien.

Richard de Koning (33)
Hij kwam vorig jaar over als trainer van VELO. Tijdens zijn eerste 

jaar bij FC ’s-Gravenzande werd hij kampioen met O23. Als 

volgende stap in zijn nog jonge trainerscarrière 

staat De Koning komend seizoen 

voor de groep van FC2.

“Nadat ik het vertrouwen van 

de club had gekregen om 

trainer te worden bij 

FC2 begonnen de 

gesprekken met Mike 

over de speelwijze. 

We vormen één 

selectie en als je 

als speler van twee 

naar één gaat, moet 

je niet in een team komen dat de dingen heel anders doet. 

We hebben twee doelstellingen: spelers bij FC1 krijgen en zelf 

resultaat boeken in de competitie. Daarvoor is het goed dat we 

ook aan de andere kant meer concurrentiestrijd krijgen, omdat 

er spelers van O23 doorkomen.

Davy van Vliet (27)
Na succesvolle seizoenen als trainer van diverse jeugdelftallen 

volgt hij De Koning op als hoofdtrainer van O23. Van Vliet 

trainde vorig jaar min of meer dezelfde groep in JO18-1. Dat 

team promoveerde en vier jongens maakten hun debuut in 

FC1.

“Ook bij O23 geven we jongens de tijd en de kans om zich 

te ontwikkelen tot eerste elftalspelers. Het doel is dat we dit 

seizoen meer jongens laten debuteren in FC1. In grote lijnen 

moet onze speelwijze daarom hetzelfde zijn als dat van FC1 en 

FC2. Al ben je wel afhankelijk van de spelers. We gaan komend 

seizoen naast FC1 en soms samen met FC2 trainen. Ik zal de 

samenwerking zoeken met Mike en Richard om zo zelf ook een 

betere trainer te worden.”

Marcel van Wieren (56)
Na enthousiast te zijn geworden door het opleidingsplan van 

FC ’s-Gravenzande is hij aangesteld als performance coach. 

In die rol zal de voormalig eerste elftalspeler en coach zich 

bezighouden met de begeleiding van bovengenoemde 

trainers en de spelers van FC2, O23 en JO18. 

“Als je met elkaar een prestatie wil leveren, zijn daar bepaalde 

randvoorwaarden voor nodig. Het vergt een speciale manier 

van samenwerken, waardoor ieders talent wordt benut. 

Daarvoor moet je goede afspraken met elkaar maken. En je 

moet elkaar durven aanspreken als die niet 

worden nagekomen. Daar is vertrouwen 

en een veilige omgeving voor 

nodig. Het begint ermee dat 

elke speler inzicht in zichzelf 

krijgt en zich kwetsbaar 

durft op te stellen. 

Ik vind het heel 

bijzonder dat FC 

’s-Gravenzande 

zich hiervoor 

openstelt, want 

het wordt vaak als 

iets softs gezien.”

 

 

 

     Wacht niet tot het u ook overkomt 

 

 

                           

                                     

                             

                                 

 

               

       

Lid nummer 1299

 

 

 

Omdat elke situatie verschillend is, begint 
goede beveiliging met een goed advies.

Bel ons of bezoek onze showroom  
Edisonstraat 22-22a
2691GT  ‘s-Gravenzande
0174 441133
www.kdtelematica.nl

HA bouw
geen mAteri-
AAl ontvAn-
gen
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Sportief zaken doen

Een greep uit activiteiten 
Het afgelopen jaar zijn er weer de nodige events 

georganiseerd. Zo kwam Toke Batist met het idee om 

een sportief evenement te organiseren waar BC-

leden konden kiezen uit golf, jeu de boules, tennis en 

padel. Alle vier de sporten kunnen worden gedaan 

in een kleine straal rond het sportpark en na afloop 

dineerden we bij Paviljoen Mes Amis (tennispark in 

ś-Gravenzande). Een leuk idee, dat in de praktijk ook 

goed bleek te werken. Al werd over de uitslagen van de 

winnaars per sport uiteraard nog lang gediscussieerd.

Daarnaast is een bezoek gebracht aan de 

Blankenburgverbinding. De Blankenburgverbinding is 

een nieuwe snelweg (de A24), die vanaf 2024 de A20 

bij Vlaardingen met de A15 bij Rozenburg verbindt, 

waarbij leden een interessante kijk achter de schermen 

kregen.

Tijdens een bedrijfsbezoek aan Growers United kregen 

BC-leden o.a. een rondleiding door de verpakkingshal. 

Dankzij volledig geautomatiseerde verpakkingslijnen 

Tijdens de thuiswedstrijden van FC 1 komen de Business Club leden samen in het Business 

Home. Uiteraard wordt er dan genetwerkt, maar tevens vormt dit een ontspannen manier om de 

wedstrijd van het vlaggenschip te bekijken. Toke Batist, Rens de Jonge en Koen van der Burg zijn 

actief betrokken bij het verzorgen van events en communicatie binnen de Business Club.

vinden hier miljoenen verpakkingen met tomaten, 

aubergines, puntpaprika’s en komkommers hun weg 

naar de klant.

Naast deze activiteiten hebben we ook erg gelachen 

tijdens het kijken van een WK wedstrijd van het 

Nederlands dameselftal. “Via twee schermen werd naar 

de wedstrijd Nederland – Amerika gekeken. Het ene 

scherm liep alleen ongeveer een minuut achter, maar 

dat bleek pas toen het ene deel van de aanwezigen 

uit hun dak ging toen Nederland scoorde. Om de 

gezelligheid compleet te maken, was er dit jaar ook een 

spetterend optreden van een Tina Turner look-a-like 

in het Business Home. We proberen dus ook echt een 

combinatie te maken van events met een meer zakelijk 

karakter tot aan events die informeler van aard zijn. Het 

afgelopen jaar zagen we daarbij een steeds grotere 

opkomst van sponsoren en uiteraard is dit een lijn die 

we gaan doorzetten”, aldus Rens de Jonge.

Nieuw onderkomen
Het Business Home wordt volledig vernieuwd. Koen van 

den Burg is betrokken bij de inrichting van de nieuwe 

ruimte. “Een mooie stap richting de toekomst met een 

nieuwe bar en prachtig uitzicht over het hoofdveld. 

De ruimte wordt erg sfeervol en draagt daardoor 

uiteraard bij aan de aantrekkingskracht die het Business 

Home heeft op sponsoren. We willen ook zorgen dat 

alle sponsoren binnen de club kennis maken met de 

Business Club en het Business Home. In het nieuwe 

seizoen zetten we dus weer in op aansprekende events, 

waarbij we deze ook zeker gaan organiseren in een 

gloednieuw Business Home ”.

Heb je interesse om een keer deel te nemen aan een 

event of een wedstrijd bij te wonen in het Business Home, 

neem dan gerust contact op via www.bc-sgravenzande.nl.
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Werken op een

activiteitrijke BSO?

Ontdek het 

talent dat je bent!

Okidoki heeft diverse BSO locaties in
Westland en is altijd op zoek naar
initiatiefrijke en enthousiaste mensen
die onze teams komen versterken!

www.okidoki-kdv.nl

Is uitdagend omdat je werkt met verschillende
leeftijdsgroepen (van 4 tot 12 jaar)
Is veelal werken met vaste collega's
Je krijgt de ruimte om je eigen talenten in te zetten
Je krijgt (Indien gediplomeerd) de mogelijkheid om
BSO & peuteropvang te combineren
We werken met onze eigen activiteitenschijf van 5
waardoor we veel op ontdekkingsreis gaan

Werken bij de BSO:
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Voor het grootste gedeelte, 
ben je een vereniging

Om die woorden kracht bij te 

zetten en meteen maar met de 

deur in huis te vallen, tovert Peter 

iets uit zijn spreekwoordelijke 

binnenzak. “Een jeugdlid van onze 

JO15 heeft een nieuw logo mogen 

tekenen. Die schets is vervolgens 

door de vicevoorzitter van ons 

jeugdbestuur verder uitgewerkt. 

Dat beeld gebruiken we vanaf 

nu, in verschillende vormen, bij 

activiteiten voor de jeugd.” Een 

mooi initiatief, zo denkt hij. “Het is 

leuk om dat soort dingen samen 

te doen, daardoor blijf je een 

‘warme club’.” En als er iemand is, 

die dat kan weten, dan is het de 

45-jarige Peter Houtman wel. “Ik 

heb hier zelf gevoetbald, van mijn 

zesde tot mijn 26ste. Daarna was 

ik actief als assistent-trainer bij de 

jeugd, sinds mei vorig jaar ben ik 

jeugdvoorzitter.” Als schakel tussen 

de jeugd en het hoofdbestuur 

dus. “De club is twintig jaar goed 

voor mij geweest, dan wil je iets 

terugdoen. Niet alleen voor de club, 

maar ook voor de samenleving.”

Laagdrempelig
In een uit de kluiten gewassen 

dorp, zoals hij het zelf noemt. “Toch 

blijft het ons kent ons, daardoor 

liggen hier veel leuke verbanden.” 

Ondanks het grote aantal leden, 

toch nog steeds een ‘vereniging’ 

blijven. Dat is wat wij al jaren 

proberen te doen én uit te stralen 

bij onze vereniging. Onder 

leiding van jeugdvoorzitter Peter 

Houtman worden dan ook steeds 

weer nieuwe stappen gezet voor 

het komende seizoen. “Leuke 

dingen doen samen, vinden we 

ontzettend belangrijk!” Bij een opleidingsinstituut, waar 

ze blijven zoeken naar de balans. 

“Tussen prestatie en plezier. Voor 

de selectie zijn we aan het opleiden, 

bij de niet-selectie draait het nog 

meer om plezier.” Dus doen wij 

daar dan ook alles aan. “Wij vinden 

evenementen en leuke dingen, 

ontzettend belangrijk om te doen.” 

Zoals bijvoorbeeld het traditionele 

‘Jeugdzomerkamp’. “Daar gaan 

ieder jaar honderd kinderen 

mee naartoe, dat is megagroot.” 

En met nog steeds groeiende 

ledenaantallen, is ook de vraag 

naar trainers groot. “Ieder team 

moet een eigen trainer hebben, in 

welke vorm dan ook. Zeker niet-

selectieteams, moet je daarbij extra 

V L I E G  D E  

D E Z E  Z O M E R  M E T
Cloud I N
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in het oog houden.” Zoals met een 

uitwisselingsprogramma. “Volgend 

seizoen willen we weer met een 

aantal niet-selectieteams naar Royal 

Wootton Bassett Town FC, een club uit 

Engeland, gaan. Dat is specifiek voor 

hen bedoeld.” Met ook een nog altijd 

groeiende meidenafdeling, komt er 

soms veel op Peter af. “We zijn een 

grote vereniging, met een goed kader 

en onwijs veel leuke evenementen.” 

Al gaat dat natuurlijk niet vanzelf. 

“Daarvoor moet je wel aanwezig zijn 

op de club, je gezicht laten zien. We 

willen het zo laagdrempelig mogelijk 

houden, daarom staat mijn nummer 

ook gewoon op de site, om openheid 

te creëren.” 

Middelpunt
En dus zijn alle commissies, zoals hij het 

mooi noemt, de ogen en oren binnen 

de club. “Die lopen langs alle velden!” 

Want, zo beseft hij maar al te goed. 

“Uiteindelijk zijn we een vereniging. 

Maar een heel beperkt deel van de 

club is selectie. Voor een veel groter 

gedeelte, ben je het middelpunt van 

het dorp. Dan heb je ook een sociale 

rol, om de jeugd bijvoorbeeld niet 

op straat te laten. Wij zijn dan ook een 

soort verzamelpunt voor de jongeren. 

“Eigenlijk zou ons verenigingsgebouw 

gewoon 24/7 open moeten zijn. Er zit 

nu ook al een kinderopvang in, dus 

we willen in de toekomst kijken hoe 

we dat verder kunnen bezetten.” Al is 

daar nog wel het één en ander voor 

nodig, beseft hij ook. “Uiteindelijk zou 

je meer ouderbetrokkenheid willen, 

zodat je meer vrijwilligers hebt om 

uit te putten. Nu is de groep toch 

vaak beperkt.” Toch merkt hij daar op 

zaterdagen, gelukkig maar weinig van. 

“Als ik daar dan loop, op de club, denk 

ik vaak: wat hebben we het toch goed 

voor elkaar! Dat maakt me wel trots.” 

Genoeg reden om dat de komende 

jaren vast te houden, vindt hij. “Ik hoop 

dat we alle activiteiten die we nu doen, 

dan ook nog steeds kunnen doen; de 

buitenlandse tripjes, de samenwerking 

met ADO Den Haag op het gebied van 

meidenvoetbal.” Maar met name: “Alles 

draaiende houden qua vrijwilligers. De 

gemiddelde leeftijd van de huidige 

groep gaat omhoog, krijgen we het 

daarmee over vijf jaar ook nog gevuld? 

Daar maak ik mij geen zorgen om, maar 

het is wel een aandachtspunt.” Aan zijn 

eigen enthousiasme, zal het in ieder 

geval niet liggen. “We proberen zoveel 

mogelijk mensen betrokken te krijgen!”

 Uw partner in

 Verkeersmaatregelen

www.vs-zh.nl
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GEEF EEN KANS OP LEVEN

Doneer nu via 

GIFT.MATCHIS.NL

Om zoveel mogelijk bloedkanker 

patiënten een nieuw leven te 

kunnen geven zijn we dringend op 

zoek naar jouw financiële steun.

Help jij ons?
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Wie denkt dat er tijdens de winterstop 

niets wordt gedaan voor de jeugd 

heeft het mis. Onze enthousiaste 

leiding verzint altijd wel iets. Op 

donderdag 5 en vrijdag 6 januari 

begon 2023 sportief voor de jongste 

jeugd. De JO8/9 en 10 hadden een 

heus winterkamp bij de FC. Twee dagen 

vol activiteiten en een nachtje slapen in 

de kleedkamers op het sportpark. Het 

begon op donderdag met een spellen 

circuit in de Westlandhal. Penalty’s 

schieten bij de FC , ’s-Avonds zwemmen 

bij Maesemunde, een Chaosspel, en 

een vossenjacht in het Oranjepark. Een 

vol programma dus waarbij bewegen 

en sport als belangrijk thema terug 

kwam. Want tijdens een winterstop 

helemaal niets doen is niet goed 

voor de conditie. En die heb je bij het 

vervolg van de competitie weer hard 

nodig. Natuurlijk werd er tussendoor 

wel patat gegeten en na het slapen ( als 

je het slapen kunt noemen met 80 kids 

in de kleedkamers) een heerlijk ontbijt 

en als afsluiting een voetbal toernooi. 

De 80 kinderen met twaalf leiders 

en vele hulpouders hadden zo een 

fantastisch Winterkamp.

Ieder jaar vindt aan het einde van het seizoen het ouder kind 

voetbal plaats. Verdeeld over vijf avonden spelen de jongste 

jeugdteams tegen de vaders en/of moeders. Een traditie die al 

heel lang bestaat. In het begin heetten het MAF wedstrijden. 

Mothers Against F. Het is uitgegroeid tot een fantastisch 

evenement. Zelfs de allerkleinste JO8 en JO9 nemen er nu aan 

deel en spelen het pannakoeken toernooi tegen de moeders. Wat 

is er leuker dan voetballen tegen je eigen vader en/of moeder? En 

zeker als je dan ook nog kunt winnen. Als de wedstrijdjes voorbij 

zijn, zien we de vaders vaak strompelend de trap oplopen om 

onder het genot van een drankje nog even na te praten over het 

afgelopen seizoen. Want als je ouder wordt is de behendigheid 

met de bal soms toch ver te zoeken. De kinderen krijgen dan nog 

een patatje die op deze avonden in grote getale gebakken wordt 

door onze eigen kantine mensen.

Winterkamp Bij FC

Ouder-kind 
voetbal

ABC Westland 293 - 2685 DC - Poeldijk

info@svbtransportgroep.nl
www.svbtransportgroep.nl

Voor transportoplossingen 
zonder omwegen
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Tim’s 
Centre 
WK mini 
toernooi
Ieder jaar organiseert FC ’s-Gravenzande het WK mini 

toernooi. Een groot evenement waaraan de meeste 

Westlandse verenigingen deelnemen. Zodra alle 

teams op ons sportpark gearriveerd zijn vindt de 

vlaggenparade plaats. Ieder team komt dan met de 

vlag van hun vereniging het veld op. En dan natuurlijk 

de warming-up. Fantastisch als zo’n 300 mini’s staan te 

popelen om hun wedstrijdjes te spelen. En druk is het 

zeker op zo’n dag want vaders, moeders, opa’s en oma’s  

komen allemaal kijken naar de verrichtingen van de 

kinderen. 

Het mooie van dit evenement is dat iedereen winnaar 

is. Alle mini’s gaan met hun fel begeerde medaille naar 

huis. En tussen de wedstrijdjes door worden ze nog 

verzorgd met heerlijk fruit en limonade.

“Aankoop- of 
verbouwplannen?”
Vreeburghlaan 2
’s-Gravenzande
www.HypotheekAdviesHuis.nl

Ook voor schadeverzekeringen, 
pensioen en vermogensopbouw!

Meer weten? 
Neem contact op met: 
Patrick Piekar
westland@hhah.nl 
0174-505388
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Als scheidsrechter doe je het in de ogen van 

beide partijen vaak niet altijd goed en is er 

doorgaans altijd wel wat commentaar vanaf de 

zijlijn. We spraken met twee scheidsrechters die 

actief zijn bij FC ’s-Gravenzande: Frans Willem 

Lock en Arnaud Leerdam.  

Scheidsrechters, ze zijn 
niet altijd te benijden

Arnaud: Ik ben door Geert-Jan Scholtens, de 

wedstrijdsecretaris, eens gevraagd om een toernooitje 

te fluiten, want ja, scheidsrechters zijn er altijd te kort. 

Als je voor het eerst op het veld staat is het in het begin 

best wel zoeken hoe je je moet opstellen. Maar ik vond 

het toch wel leuk om te doen, vandaar dat ik toen een 

scheidsrechter cursus ben gaan volgen en er veel van 

heb geleerd. Ik fluit zaterdags alleen wedstrijden bij FC 

’s-Gravenzande, senioren, vrouwen, jeugdelftallen, alles 

door elkaar, dat is leuk en afwisselend. 

Hebben jullie last van toenemende 
agressie?
Arnaud: Ik probeer altijd rustig te blijven als de 

gemoederen wat verhit raken. Direct met gele of 

rode kaarten gaan zwaaien is vaak niet de oplossing. Ik 

probeer het altijd positief te benaderen om zodoende 

de gemoederen wat te kalmeren. Je ziet ook vaak, 

naarmate de wedstrijd vordert, dat het in de slotfase 

spannender wordt, zeker als de stand gelijk is. Je speelt 

tenslotte om te winnen en dan moet je als scheidsrechter 

ook alert blijven, want ook bij ons slaat 

dan de vermoeidheid toe, zeker 

naar het einde van een wedstrijd, 

en die wil je tot een goed einde 

brengen.

Frans Willem: Als het wel 

eens een beetje 

uit de hand 

dreigt te 

lopen 

begint 

het 

Hoe kwam je ertoe om scheidsrechter te 
worden?
Frans Willem: Ik had zelf ook wel eens commentaar op de 

scheidsrechter en toen mijn zoon ging voetballen kreeg ik 

al snel de vraag of ik ook eens een wedstrijdje wil fluiten. 

Je gaat dan de uitdaging aan, en vond het toch wel leuk. 

Je weet in het begin niet waar je allemaal tegenaan loopt. 

Ik heb toen de scheidsrechters cursus gevolgd met een 

groepje andere beginnende scheidsrechters en dat was 

heel waardevol. Hier was ook een praktijkgedeelte bij, 

en daar leer je met elkaar veel van. 

Bij de eerste wedstrijden die ik 

floot was er ook een begeleider 

aanwezig die je nog wat tips kon 

geven over be- paalde dingen die 

beter konden. Ik fluit zowel 

KNVB-wedstrijden bij de jeugd als 

wedstrijden bij FC ’s-Gravenzande.

Flynth. Het beste advies dat we je kunnen geven.

Werken bij Flynth betekent veel ruimte
voor ondernemerschap en eigen initiatief
Wil je ook werken in dit energieneutrale pand
op businesspark Honderdland in Maasdijk?

Kijk op: www.werkenbijflynth.nl
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Welvreugd

Meer weten? Neem contact met ons op:

T: 010 5918247   E: info@welvreugd.nl  W: www.welvreugd.nl

Sleufloze technieken Spiegellassen Leiding traceren
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Verder nog wat op te merken?
Arnaud: Er is weinig nieuwe aanwas van jonge 

scheidsrechters, daar zou misschien wat meer 

aandacht voor moeten zijn bij FC ‘s-Gravenzande, ook 

wat betreft de begeleiding in het begin. En natuurlijk 

zijn ook dames welkom om eens een wedstrijdje als 

scheidsrechter te fungeren.

Frans Willem: Ik moet zeggen dat de ontvangst bij FC 

’s-Gravenzande altijd goed geregeld is, dat maak je 

bij andere verenigingen niet vaak mee. We hebben 

als scheidsrechters van FC ’s-Gravenzande een heel 

goede band met elkaar en is het ook vaak na afloop 

nog gezellig om samen wat te drinken en ervaringen 

te delen. 

Mocht iemand na het lezen van dit artikel denken: 

’dat zou misschien ook wel wat voor mij zijn om 

scheidsrechter te worden’, vraag dan eens aan 

Frans Willem, Arnoud of één van de andere 

scheidsrechters of je een keer mee mag lopen om te 

ervaren wat het is.

Tot slot nog een opmerkingen van beide heren: De 

slogan van FC ’s-Gravenzande is ’waar plezier en 

prestatie samengaan’, misschien moeten we af en 

toe eens wat meer het accent leggen op ’plezier’ dat 

is toch het belangrijkste, weer thuiskomen met een 

goed gevoel, of je nu scheidsrechter of speler bent.

vaak langs de lijn, bij de leider, trainer of ouders. Die 

proberen dan weleens de boel op te hitsen en slaat 

dan over op de spelers. Ook zie je wel wat verschil of 

het om een selectie of wat lager spelend elftal gaat. 

Selectie elftallen hebben doorgaans wel wat meer 

respect. 

Wat vind je leuk als scheidsrechter?
Frans Willem: De interactie met de leiders en trainers. 

Ik fluit doorgaans jeugdwedstrijden van JO13 t/m 

JO15 en probeer ze dan ook nog iets bij te brengen 

waarom iets wel of niet kan in een wedstrijd. Het 

is altijd leuk als je na afloop hoort dat je goed hebt 

gefloten, dat streelt toch een beetje. Of als je ergens 

voor de tweede keer komt en je vooraf al hoort:  ’we 

hebben die goeie scheids weer’.  

Arnoud: Ik probeer altijd de balans te zoeken in een 

wedstrijd en dan is het een goed gevoel als je na 

afloop complimenten in ontvangst mag nemen, ook 

van een verliezend team. Dan heb je toch een leuke 

middag gehad en dat geeft voldoening en je bent zelf 

ook lekker in beweging. Als scheidsrechter maak je 

natuurlijk ook fouten en zit je er wel eens naast, als dat 

geaccepteerd wordt is het alleen maar fijn.

ABC Westland 417, Poeldijk
info@yilmazradijs.nl
+31 (0)174 246 782
www.yilmazradijs.nl
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WIJ ZIJN ALTIJD OP ZOEK NAAR COLLEGA’S.
Zie onze website www.vreugdenhilbp.com voor de nieuwste vacatures.
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Vervanging staantribune 
en bouw vier kleedkamers 
op schema
Er ging een lang traject aan vooraf voordat de 

bouw van vier kleedlokalen en vervanging van de 

staantribune werkelijk kon worden uitgevoerd. Er 

werden vooraf diverse plannen gemaakt maar die 

verdwenen uiteindelijk allemaal in de prullenbak. 

In 2018 werd door voorzitter Leo van der Lans 

en Wim Voois van de Stichting Juliana Sportpark 

alles nog eens op een rijtje gezet om te kijken wat 

mogelijk was. Wim Voois schreef een nota onder de 

titel: ’Mijn visie op de vervanging van de zittribune 

Juliana Sportpark’ met daarin ook verwerkt de 

bouw van vier nieuwe kleedlokalen en aanpassing 

van de bestuurskamer en businesshome. Hiermee is 

de bouwcommissie aan de slag gegaan en werden 

de plannen in december 2019 gepresenteerd 

aan de leden. In een Buitengewone Algemene 

Ledenvergadering in januari 2020 werd het 

ontwerp en de financiële onderbouwing 

gepresenteerd en ging de vergadering akkoord 

met het beschikbaar stellen van een krediet van € 

60.000,- om het traject te vervolgen. 

Corona
Maar toen kwam corona en lag alles stil. 

Vergaderingen konden niet worden gehouden 

en bovendien liepen de prijzen van materialen 

hoog op en kwam alles weer op losse schroeven 

te staan. Nadat corona min of meer voorbij was 

werd aan een extern bureau opdracht gegeven 

om een herberekening te maken. Hieruit bleek 

dat de totale kostenbegroting nog steeds 

aanvaardbaar was. Belangrijk in dit alles was zeker 

de rol van de financiële man binnen de Stichting 

Juliana Sportpark Arie Dijkhuizen. Zo moest de 

bestaande hypothecaire lening van het gebouw 

– waarvan het rentepercentage vrij hoog was – 

worden omgezet naar een nieuwe, waarbij het 

rentepercentage aanzienlijk lager was, er werd dan 

ook bijna dagelijks met argusogen gekeken naar 

de rentestand. De ene dag ging die omhoog, de 

volgende dag zakte die weer. Ook kon voor diverse 

onderdelen van de nieuwbouw subsidie worden 

aangevraagd of bij het Rijk of Gemeente Westland. 

Die krijg je uiteraard niet zonder slag of stoot en 

dit moest met een gedegen onderbouwing. Ook 

het aanvragen van Gemeentegarantie was hier 

onderdeel van. Uiteindelijk is het allemaal gelukt, 

maar Arie zal ongetwijfeld wel eens gedacht 

hebben “Waar ben ik aan begonnen?” want het 

Persoonlijk en
verrassend advies.

grando.nl/naaldwijk

Jouw zelfstandig
ondernemer van begin tot eind.Johan Hofman

Ondernemer
Hovenierstraat 127
Naaldwijk
T: 0174-623763
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Geen uitdaging te groot op het gebied 
van tuinbouw- en elektrotechniek.
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heeft heel wat uurtjes gekost om het allemaal voor 

elkaar te krijgen en dat is zeker een compliment 

waard.

In juni 2022 was er wederom een 

presentatiebijeenkomst voor de leden waar het 

ontwerp en financiële onderbouwing werden 

gepresenteerd. In juli 2022 werd weer een 

Buitengewone Algemene Ledenvergadering 

gehouden en gingen de aanwezige leden unaniem 

akkoord, met enkele voorbehouden die door het 

bestuur werden ingebouwd, onder andere dat 

het rentepercentage op een aanvaardbaar niveau 

moest blijven. De afspraak werd gemaakt dat de 

bouwplannen niet mochten leiden tot een extra 

contributieverhoging. Alles bleef echter binnen de 

gestelde kaders en de opdracht kon worden gegeven.

Als voorbereiding voor de ver- en 

nieuwbouwplannen was een projectgroep 

gevormd vanuit de Stichting Juliana Sportpark 

als vastgoedbeheerder en FC ’s-Gravenzande als 

gebruiker. De verwachting was dat de bouw ruim 

één jaar zou duren, maar bekeken zou worden 

of dit mogelijk kon worden ingekort, zodat aan 

het begin van het seizoen 2023-2024 het grootste 

gedeelte zou zijn gerealiseerd. In november 2022 

kon al worden begonnen met de voorbereidingen. 

Enkele lichtmasten werden aangepast in hoogte, de 

buitenbar werd weggehaald, de staantribune werd 

verwijderd en het zand afgevoerd. 

De bouw
Het bouwteam bestaat uit Johan van Staalduinen, 

Wim Remmerswaal en Willem van Geest. Zij 

volgen, ieder met hun eigen specialisme, de 

werkzaamheden bijna dagelijks. Op de achtergrond 

zijn er uiteraard nog veel meer mensen bij 

betrokken. Architect Mike Wubben van Wubben.

Chan architecten, bouwkundigen voor advies 

Leon Lous en George van Scheijndel, Eekhout 

Bouw en diverse toeleveringsbedrijven o.a. GST 

van Paassen, Kuyvenhoven Elektrotechniek, KD-

telematica, Strago Licht installatie, Hekbouw en 

Maranta Licht en Geluid.  Na de voorbereidende 

werkzaamheden moest er geheid worden. Al snel 

bleek dat een grote heimachine niet uit de weg kon 

en moest een andere oplossing worden bedacht, 

want zo’n zware machine op het hoofdveld plaatsen 

was geen optie. Er werd een oplossing gevonden 

door het inzetten van een kleinere heimachine die 

de werkzaamheden kon uitvoeren in de bouwput. 

Er moesten 60 palen de grond in van 23,5 meter 

lang, mede door de slechte weersomstandigheden 

heeft dit twee maanden in beslag genomen. Hierna 

werden de funderingsbalken geïnstalleerd, inclusief 

de verankering van de staalconstructie. Vervolgens 

kon de staalconstructie zelf worden geplaatst met 

aansluitend het leggen van de vloerplaten voor 

de kleedlokalen en werden de wanden hiervan 

opgetrokken. Waar het aanvankelijk de bedoeling 

was om van links naar rechts te bouwen is uiteindelijk 

gekozen voor een andere opzet. Het werd een 

grote kraan die zowel vanaf de zijkanten als vanaf 

de achterkant over het gebouw de materialen kon 

aanvoeren. Met de diverse leveranciers werden 

goede afspraken gemaakt en dat versnelde de 

ROBEYSPORTSWEAR.COM

Robey Sportswear is de trotse teamwear partner van enkele van de mooiste clubs in het Nederlandse voetbal. 
Probeer onze unieke mix van stijl, performance en een vleugje geluk, en ontdek wat ons de hofleverancier van het 

betaalde en amateurvoetbal maakt.

VROUWEN

OFFICIAL
SUPPLIER

0288533.pdf   10288533.pdf   1 28-7-2023   12:24:5728-7-2023   12:24:57

27pagina



bouw aanzienlijk. Hiermee werden de betonnen 

tribune elementen aangevoerd evenals de betonnen 

platen voor het bordes.  Vanaf begin mei kon geen 

gebruik meer worden gemaakt van de bestuurskamer,  

businesshome en omroepkamer en werd de nieuwe 

glazen pui geplaatst. In de kantine werd eind mei 

een stofschot geplaatst zodat ook daar de nieuwe 

kozijnen geplaatst konden worden. De resterende 

thuiswedstrijden was het een beetje behelpen wat 

betreft het geluid, maar dankzij onze DJ Henkie werd 

dat allemaal prima opgelost. Trouwens, de nieuwe 

omroepkamer zit precies in het midden van de tribune 

en heeft straks een goed uitzicht op het veld. De 

verouderde apparatuur wordt vervangen en ook aan 

een optimaal geluid is alle aandacht besteed. 

Afrondende werkzaamheden
Hierna leek het er even op dat er niet veel meer 

gebeurde, maar niets was minder waar. De 

doucheruimtes in de vier kleedlokalen werden 

betegeld, toiletten geplaatst, verwarming en elektra 

aangelegd en van banken voorzien. Ook werd het 

hekwerk op de tribune geplaatst evenals de ruiten in 

de kozijnen. Halverwege juni werden de dakplaten 

op de tribune gehesen en de tegels aangebracht in 

de loopruimte achter de tribune. De werkzaamheden 

aan de kleedkamers en tribune zelf waren daarmee zo 

goed als afgerond.

De werkzaamheden binnen zullen nog wat tijd 

vergen. De bestuurskamer en het businesshome 

worden volledig vernieuwd. Tijdens wedstrijden 

kan straks deze ruimte door middel van een 

schuifwand in twee gedeeltes worden gesplitst, 

maar deze kan ook gebruikt worden als één grote 

ruimte. Vanuit deze ruimtes kan heel makkelijk de 

zittribune worden bereikt. Hier zijn 300 stoeltjes 

geplaatst, natuurlijk in de clubkleuren. Ook komt er 

een uitgiftepunt aan de achterkant van de tribune 

vanuit de kantine, dus voor een drankje of hapje 

hoeft u niet meer om te lopen.   

Ook is het voornemen om op het dak van de 

tribune zonnepanelen te plaatsen zodat de 

energiekosten behoorlijk omlaag kunnen.  Het zal 

nog even duren voordat alles helemaal af is, maar 

FC ’s-Gravenzande kan daarna weer jaren vooruit en 

mag met recht trots zijn op de fraaie accommodatie 

en is klaar voor de toekomst.

Cornel bv

Woutersweg 85   |   2691 PP  ‘s-Gravenzande   |   0174–213096

technische installaties
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Fysiotherapie Sophie Stam zit 
gevestigd in FC ‘s-Gravenzande, 
Sportschool The Gym en Hockey 
vereniging Westland. 

Heb je een (sport) blessure? 
Bel, app of mail gerust voor een 
afspraak. 

Ook voor kinderfysiotherapie!

06-53705690  |  info@fysiosophiestam.nl  |  www.fysiosophiestam.nl
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TOPSPORT BIJ  

ONS BEOEFENEN? 

BEKIJK DE VACATURE OP ONZE WEBSITE 
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      VAARTPLEIN 16     'S-GRAVENZANDE

CAFEBILJARTDEBEURS.NL

GEZELLIG BILJARTEN 
OF GEWOON 
LEKKER BIJPRATEN.
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Onderste rij v.l.n.r.:  Rick Boers, Roy van Beek, Pascal Broch, Ardi Luijendijk, Roy Vermolen, Edgar Leerdam, Tim Otto, 

Jurrian Jouvenaar, Yuri Westhoff, Frank Broos, Stefan Bruijn, Sil van Ooijen, Bram Sommeling. 

2e rij v.l.n.r.: Sylvia van Gulik (verzorgster), Joseph Goncalves, Twan van Meerten, Timo Ploemen, 

Reinier van Mierlo (assistent trainer FC1), Mike Jonk (hoofdtrainer FC1), Richard de Koning (hoofdtrainer FC2), 

Marcel van Wieren (assistent trainer FC2, performance-trainer), Patrick Fonseca, Yordi Klepke, Bram van Gaalen (verzorger FC2). 

3e rij v.l.n.r.: Moniek van der Hout (verzorgster), Casper Zwaanswijk, Nick Ruigrok, Nitesh Changoer, Derek van Leeuwen, 

Sem van Mierlo, Kilian Berkhout, Angelo Zwirs, Ruben Hagen, Chris Olie (verzorger FC1-hersteltrainer) 

4e rij v.l.n.r.: Mandy Schellevis (fysiotherapeute), Timo Raasveld, Bas Sommeling, Daan van Nieuwkerk, Koen Petit dit de la Roche, 

Wouter van Gaalen, Jorik Koppers, Thierry Wortelboer, Soren Zuijderwijk, Ron van Meerten (technisch manager) 

5e rij v.l.n.r.: Arend Noordam (assistent scheidsrechter), Koos Klop (teammanager FC1), Cees Molenaar (teamleider FC1), 

Jan van der Voort (teamleider FC2), Seyfettin Tahsin (spitsen-fysieke trainer), Martesano Biliosa (keepertrainer), 

Andre de Vriend (teamleider FC2), Gerrit Aalbregt (videoanalist), Kees de Bruin (scheidsrechter begeleider)



FC ’s-Gravenzande winnaar 
Flynth Westland Cup 2023
FC ’s-Gravenzande speelde in het seizoen 2022-2023 heel 

wisselvallig, goede wedstrijden werden afgewisseld met hele 

slechte en dat leverde uiteindelijk een plaatsje op bovenaan 

in het rechter rijtje terwijl was gerekend op een plaatsje 

halverwege het linker rijtje. 

Ook werd men uitgeschakeld in 

de districtsbeker van West II en 

het Haaglanden Voetbal Toernooi. 

Beter ging het in de strijd om de 

Flynth Westland Cup. Daar wist FC 

‘s-Gravenzande door te dringen tot 

de finale door overwinningen op SC 

Monster met 0-3, Verburch met 0-6 

en Maasdijk met 7-0. 

Tegenstander in de finale op 

het terrein van organisator vv 

Naaldwijk was het Maaslandse 

MVV’27. Een echte wedstrijd is 

het nooit geworden, want FC 

’s-Gravenzande was de hele 

wedstrijd de bovenliggende partij. 

Na bijna een half uur spelen was het 

Yuri Westhoff die op aangeven van 

Angelo Zwirs de score opende. Voor 

rust volgden nog twee doelpunten, 

een solo van Roy Verbeek ronde hij 

prima af en kort voor rust was het 

weer Yuri Westhoff die scoorde. 

Na rust liep de score alleen maar 

verder op. Na een fout in de MVV’27 

defensie reageerde Yuri Westhoff 

alert en bracht de stand op 4-0. Bij 

zijn eerste balcontact als invaller 

was het Sil van Ooijen die voor 

5-0 zorgde en een combinatie 

tussen Sil van Ooijen, Twan van 

Meerten en Angelo Zwirs werd door 

laatstgenoemde goed afgerond: 

6-0. Op aangeven van Rick Boers 

was het weer Sil van Ooijen die raak 

schoot: 7-0, en hij maakte zijn hattrick 

vol door een fout in de defensie van 

de Maaslanders af te straffen: 8-0. 

Na een vermeende overtreding 

van Rick Boers kreeg MVV’27 een 

strafschop. Michael Berrevoets 

schoot die binnen en zorgde voor 

de 8-1 eindstand.

Dat maakte het seizoen uiteindelijk 

toch nog een beetje goed. Uit 

handen van Frank Duijvestein, 

clustermanager van Flynth en 

wethouder Anko Goudswaard 

werd de ’Cup met de grote oren’ 

uitgereikt aan aanvoerder Daan 

van Unen terwijl Roy van Beek 

topscoorder was van het toernooi 

met zeven doelpunten en hiervoor 

een prijs in ontvangst mocht nemen.

Winnaars 2023 Flynth Westland Cup

Wereldwijd zijn allerlei technologische ontwikkelingen 

gaande die de hortisector disruptief kunnen 

veranderen. Het is belangrijk wendbaar te blijven: 

door krachtenbundeling, inzetten van nieuwe 

technologieën en samenwerken aan innovaties met 

telers, leveranciers en startups.

Let’s improve together staat voor de manier 

waarop Royal Brinkman wendbaar blijft; sámen 

met telers, leveranciers en overige partners. Met 

gespecialiseerde producten en oplossingen leggen 

we de focus op de wens van de teler met als doel de 

tuinbouw wereldwijd te verbeteren.

Kijk voor onze producten en oplossingen 
op royalbrinkman.nl

Smarter solutions
for a better and
sustainable future

Smarter solutions
for a better and
sustainable future

0287418.pdf   10287418.pdf   1 11-7-2023   09:40:3711-7-2023   09:40:37

0289013.pdf   10289013.pdf   1 15-8-2023   10:04:4415-8-2023   10:04:44
33pagina



Een voetballende familie

‘Rond 2015 werd ik door Vincent 

van Dijk hiervoor benaderd en doe 

dit nog steeds met plezier’.

Haar man, Gerard, is nog een actief 

voetballer. Hij speelde ooit eens in 

het eerste elftal van ’s-Gravenzande 

SV . Nu is hij actief in de Westlandse 

‘zeven tegen zevencompetitie’ op 

de late zaterdagmiddag. Het gezin 

heeft vier voetballende zonen. 

Lennert is de oudste en speelt al in 

de senioren in FC ’s-Gravenzande 

10. Marijn is actief in de JO 18 (O23).  

Joost in de JO17 (JO18) en Geert 

in de JO14 (JO15). De broer van 

Annemarie was in het verleden ook 

actief bij de ’s-Gravenzande SV. Zelf 

komt de familie van oorsprong uit 

Monster.

De week staat bij de familie 

van Geest, een echte FC 

’s-Gravenzande familie, naast 

natuurlijk het werk en de studie, 

volop in het teken van het 

voetbal. De gehele familie is 

actief bij onze vereniging, vertelt 

moeder Annemarie. Zij is al enige 

jaren actief als notuliste van het 

hoofdbestuur. 

Annemarie gaat vaak mee naar 

de uitwedstrijden als auto-ouder. 

“Er kunnen er altijd een hoop 

meerijden, want we hebben een 

grote auto.” De aandacht voor 

onze kinderen proberen we bij de 

wedstrijden zo goed mogelijk te 

verdelen”. 

Maar niet alleen de zaterdagen 

is de familie in de weer met het 

voetballen. Doordeweeks wordt er 

door de jongens ook getraind en 

verzorgt Annemarie ook de was van 

een aantal elftallen. ”Gelukkig doen 

ze allemaal wel dezelfde sport”, 

voegt Annemarie hier aan toe. Maar 

het is vaak wel een gepuzzel met de 

trainingstijden en het eten. 

Annemarie zorgt voor het verslag 

van de HB vergaderingen, die om 

de drie weken plaatsvinden. In feite 

is zij de tweede secretaris naast Dick 

Hartman. In het verleden werkte 

Annemarie bij de RABO bank en 

doet nu de administratie van  N.L. 

Van Geest, amarylliskwekerij. Een 

familiebedrijf dat al sinds 1953 actief 

is in veredeling en productie van 

Amaryllis. Een bedrijf van vader 

op zoon waar kwekerskennis van 

generatie op generatie wordt 

overgedragen. Een bedrijf met 6 ha 

grond aan de Zeestraat en aan de 

Monsterseweg in ’s-Gravenzande. 

Maar de amaryllisbollen worden zelfs 

in Peru geteeld. Of het  familiebedrijf 

wordt voortgezet, zal de toekomst 

uitwijzen. De oudste richt zich nu op 

het vak van meubelmaker  “Maar 

wat niet is kan nog komen”, voegt 

Annemarie hier aan toe. We zijn  een 

familie waar gezelligheid voorop 

staat. En waar de hele familie fan is 

van Feyenoord.

Annemarie is heel benieuwd naar 

de nieuwbouw die plaatsvindt op 

het Sportpark. “Het zal zeker mooi 

gaan worden!”.
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Benieuwd wat wij voor u kunnen betekenen?: 06-24431983 | info@dakkapelwestland.nl | www.dakkapelwestland.nl

Bezoek onze
website 

Meer ruimte en daglicht

Meerwaarde voor u huis

Betere ventilatie op zolder

Uw professionele partner 
voor dakkapellen en 
aftimmer werkzaamheden.
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Dat het meisjes- en vrouwenvoetbal een grote ontwikkeling doormaakt is al enige jaren geen 

nieuws meer. Zo ook bij onze vereniging waar ongeveer 200 leden verdeeld over dertien 

teams, de meiden-/vrouwenafdeling vertegenwoordigen. Daarmee heeft onze vereniging ook 

momenteel de grootste meidenafdeling van de regio Westland, met een aantrekkingskracht tot 

ver daarbuiten. Deze volwaardige afdeling binnen de vereniging kent zowel een prestatief als 

een recreatief deel. 

Meisjes- en vrouwenvoetbal 
bij FC ‘s-Gravenzande

Den Haag met Future teams, waarbij 

de speelsters spelen bij hun eigen 

amateurvereniging en op uitnodiging 

op zondag mogen meetrainen bij 

ADO Den Haag om zo ervaring op te 

kunnen doen op BVO niveau.

Zoals eerder gemeld is het meisjes- en 

vrouwenvoetbal, mede door de winst 

op het Europees kampioenschap door 

de Leeuwinnen in 2017, populairder 

geworden. Maar helaas moeten we 

ook concluderen, dat mede door 

corona we het aantal leden zien 

afnemen, de laatste paar jaren. Onze 

wervingscommissie zit niet stil en 

probeert door middel van het geven 

van voetbalclinics nieuwe speelsters 
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Bij de vereniging werken wij met 

een beleidsplan dat is opgezet 

om de jeugdopleiding binnen de 

meidenafdeling verder te ontwikkelen, 

met als doel een goede aansluiting 

tussen en binnen de verschillende 

leeftijdscategorieën in de jeugd te 

realiseren en een goede aansluiting 

richting de vrouwenafdeling te 

krijgen. Wij bieden de gelegenheid 

aan getalenteerde leden om de 

voetbalsport op een zo hoog mogelijk 

niveau te bedrijven. Aan de leden die 

qua talent, motivatie en ambitie niet tot 

de prestatieve teams behoren, wordt 

een verenigingsklimaat aangeboden 

waarin zij op recreatieve en vooral 

plezierige wijze de voetbalsport 

kunnen beoefenen. Dit voor een 

ieder naar haar eigen mogelijkheden 

en kwaliteiten. Daarnaast moet het 

spelen met leeftijdsgenoten, sociale 

verbinding en spelplezier hoog in het 

vaandel staan.

Ook heeft onze vereniging samen met 

DSVP, Die Haghe en Graaf Willem II VAC

een samenwerkingsverband met ADO 

Den Haag. Door deze samenwerking 

worden er door ADO Den Haag 

speelsters clinics gegeven, mogen wij 

hun wedstrijden bezoeken, worden 

we uitgenodigd voor ballenmeisje en/

of speelster escorte en krijgen onze 

trainers en stafleden ondersteuning 

van hun organisatie. Ook werkt ADO 

Weboma is een bedrijf met een bijzondere missie: Weboma 
bouwt aan geluk. Wij ontwikkelen, bouwen en zorgen voor 
huizen, wijken, leefomgevingen en werkplekken die mensen 
gelukkig maken. Door ons goed in te leven in de wensen 
van mensen en door alles in te zetten wat we in huis 
hebben aan vakmanschap, ervaring, kwaliteitsstreven 
en creativiteit. Zo bouwen we samen met onze klanten 
voortdurend aan iets heel moois. En daar worden we 
zelf ook heel gelukkig van.

Uw ontwikkelende bouwer weboma.nl

Weboma bouwt aan geluk
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U heeft schade?
Wij de kennis en 

de ervaring!

Hondert Margen 9 

De lier
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* A.P.K. II keuringsstation
* Banden, remmenservice
* Accu, uitlaatcenter
* Totaal onderhoud
* Motor diagnose station
* Bedrijfswagens
* Carwash
* Airco Service

Openingstijden werkplaats:

Ma. t/m Vr. 07.30 - 17.00

Zaterdag 07.30 - 12.00

Edisonstraat 9    ’s-Gravenzande
Tel. 0174 - 41 77 98

Openingstijden carwash:

Ma. t/m Vr. 07.30 - 17.00

Zaterdag 07.30 - 17.00

* A.P.K. II keuringsstation

* Banden, remmenservice

* Accu, uitlaatcenter

* Totaal onderhoud

* Motor diagnose station

* Carwash

* Airco Service

Openingstijden werkplaats:

Ma. t/m Vr. 07.30 - 17.00

Zaterdag 07.30 - 12.00

Edisonstraat 9    ‘s-Gravenzande
Tel. 0174 - 41 77 98

Openingstijden carwash:

Ma. t/m Vr. 07.30 - 17.30

Zaterdag 07.30 - 17.00
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te werven voor onze vereniging, om 

zo voldoende teams en de kwaliteit 

van deze teams op het gewenste 

niveau te krijgen en te behouden.

Terugkijkend op het seizoen 2022-

2023 waren er sportieve successen 

voor deze afdeling te melden, zoals 

de kampioenschappen voor de 

MO13-1 en MO15-1 in respectievelijk 

tweede en eerste klasse. Vrouwen1 

won de FevoWest cup, won de 2e 

periode titel en behaalde de halve 

finale voor promotie, maar deze werd 

helaas door strafschoppen negatief 

beslist. Deze goede resultaten zijn 

ook bij de KNVB en BVO clubs zeker 

niet onopgemerkt gebleven, zo 

vertrokken er drie speelsters naar 

Sparta (AV) en een naar Feyenoord 

aan het einde van het seizoen, 

waaronder ook onze topscoorster van 

het Westland en waren er diversen 

uitnodigingen voor stage trainingen 

bij de KNVB en BVO clubs.

Onze meidenafdeling wordt 

gesponsord door Flip Vreugdenhil BV, 

dat al ruim vijftien jaar gespecialiseerd 

is in de teelt van rucola. Daarnaast 

teelt het bedrijf sinds enkele jaren in 

de winter bladspinazie. Zij leveren 

beide producten aan de grote 

groente verwerkende bedrijven in 

Nederland. Via deze bedrijven gaan 

de producten naar de bekende 

supermarkten.

Onze vrouwenafdeling wordt 

gesponsord door KD Telematica, een 

service- en klantgerichte organisatie 

die bestaat uit vier gespecialiseerde 

disciplines op het gebied van 

Telecommunicatie, Datacommunicatie, 

Glasvezeltechniek en Beveiliging. KD 

Telematica staat voor een persoonlijke 

benadering in advies, installatie en 

implementatie van totaaloplossingen.

 

Mocht je meer willen weten over het 

meisjes-/vrouwenvoetbal bij onze 

vereniging neem dan contact op via 

hoofdleidingmeiden@gmail.com
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JUPITER 32  |  2685 LR POELDIJK  |  (0174) 24 80 30
WWW.VAKGARAGEWASSINK.NL

U bent bij ons aan het juiste adres voor:

 Onderhoud & reparatie

 Banden

 Pechhulp

 Aankoopkeuring

 Trekhaken

 Lease

 Airco onderhoud

 Garantie

SCAN
MIJ
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KLEIJN BOUW & VERBOUW
Nobelstraat 15 bu 14, 2693 BC `s-Gravenzande
info@kleijn-bouw.nl | www.kleijn-bouw.nl
www.hetinterieurdepot.nl
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Hoflaan 171
2691 AS, ‘s-Gravenzande
06-53309155
m.bouwhuis@bodemopbouw.nl
www.bodemopbouw.nl

F d j

MILIEUKUNDIG BODEM EN GROND ONDERZOEK

Gecertificeerd op basis van BRL SIKB 1000, BRL SIKB 2000 en ISO 9001
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Hoofdtrainer Richard Poesiat
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Competitie programma 
2023-2024

ASWH
Sportpark Schildman
Reeweg 75B
3342 AA Hendrik-Ido-Ambacht
www.aswh.nl

Capelle
Sportpark ’t Slot
P.C. Boutensingel 1
2902 BH  Capelle aan den IJssel
www.vvcapelle.nl

DSO
Sportpark Bentwoud
Hildamlaan 1
2731 BT Zoetermeer
www.svdso.nl

SC Feyenoord
Sportcomplex Varkenoord
Olympiaweg 280
3078 HT Rotterdam
www.scfeyenoord.nl

FC ’s-Gravenzande
Juliana Sportpark
Koningin Julianaweg 154
2691 GH ‘s-Gravenzande
www.fcsgravenzande.nl

HBS Craeyenhout
Daal en Bergselaan 1B
2565 AB Den Haag
www.hbs-craeyenhout.nl

Heerjansdam
Sportpark De Molenwei
Molenwei 1
2995 BL Heerjansdam
www.vvheerjansdam.nl

LRC Leerdam
Sportpark Glaspark
Bruininxdeelsekade 4
4143 LM Leerdam
www.vvlrc.nl

Nieuwenhoorn
Rijksstraatweg 270
3223 KE Hellevoetsluis
www.nieuwenhoorn.nl

sv Poortugaal
Sportpark Polder Albrandswaard
Albrandswaardseweg 84a
3172 XC Poortugaal
www.svpoortugaal.nl

RKAVV
Sportpark de Kastelenring
Sportparkweg 4
2263 SX Leidschendam
www.rkavv.nl

RVVH
Sportlaan 6 
2982 SN Ridderkerk
https://rvvh.nl

Smitshoek
Sportpark Smitshoek
Smitshoekse Baan 25
2993 BZ Barendrecht
www.vvsmitshoek.nl

VOC
Hazelaarweg 7
3053 PM Rotterdam
www.voc-rotterdam.nl

R.K.V.V. Westlandia
Sportpark de Hoge Bomen 
Hoge Bomen 4
2671 NZ Naaldwijk
www.rkvv-westlandia.nl

Zwaluwen
Sportpark Zwaluwen
Zwaluwenlaan 500
3136 VH Vlaardingen
www.vvzwaluwen.nl

Adressen

20-01-2024 FC ’s-Gravenzande -  ASWH

27-01-2024 SC Feyenoord -  FC ’s-Gravenzande 

03-02-2024 FC ’s-Gravenzande -  sv Poortugaal

17-02-2024 HBS -  FC ’s-Gravenzande 

24-02-2024 Westlandia -  FC ’s-Gravenzande 

02-03-2024 FC ’s-Gravenzande -  DSO

16-03-2024 Capelle -  FC ’s-Gravenzande 

23-03-2024 FC ’s-Gravenzande  -  Heerjansdam

06-04-2024 VOC -  FC ’s-Gravenzande 

13-04-2024 FC ’s-Gravenzande -  Smitshoek

20-04-2024 RKAVV -  FC ’s-Gravenzande 

04-05-2024 FC ’s-Gravenzande -  Nieuwenhoorn

11-05-2024 LRC -  FC ’s-Gravenzande

18-05-2024 FC ’s-Gravenzande  -  RVVH

25-05-2024 Zwaluwen -  FC ’s-Gravenzande 

26-08-2023 ASWH -  FC ’s-Gravenzande

02-09-2023 FC ’s-Gravenzande - SC Feyenoord

09-09-2023 sv Poortugaal - FC ’s-Gravenzande 

16-09-2023 FC ’s-Gravenzande  -  HBS

23-09-2023 FC ’s-Gravenzande -  Westlandia

30-09-2023 DSO -  FC ’s-Gravenzande 

07-10-2023 FC ’s-Gravenzande -  Capelle

14-10-2023 Heerjansdam -  FC ’s-Gravenzande 

28-10-2023 FC ’s-Gravenzande -  VOC

04-11-2023 Smitshoek -  FC ’s-Gravenzande 

11-11-2023 FC ’s-Gravenzande  -  RKAVV

18-11-2023 Nieuwenhoorn -  FC ’s-Gravenzande 

25-11-2023 FC ’s-Gravenzande -  LRC 

02-12-2023 RVVH -  FC ’s-Gravenzande 

09-12-2023 FC ’s-Gravenzande  -  Zwaluwen
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FC ’s-Gravenzande 14: 
een echt vriendenteam
Naast de selectieteams bij de senioren is er ook 

een groot aantal elftallen die voor hun ’plezier’ 

spelen. Zo’n team is FC ’s-Gravenzande 14. Zij 

komen uit in de 8e klasse 7 en eindigden dit 

seizoen op een keurige zevende plaats, een 

notering in de middenmoot. De strijd in het 

bekertoernooi leverde een tweede plaats op, 

zij moesten HVC’10 voor zich dulden.

Het team kreeg al een vorm vanaf de 

D-junioren (zo heette dat toen) en in de loop 

van de jaren zijn er alsmaar meer spelers 

bij gekomen. In de A-junioren kreeg het 

team een beetje de huidige samenstelling. 

Eigenlijk zou wat betreft de leeftijd de helft 

overstappen naar de senioren en de andere 

helft nog A-junior blijven. Maar het hele 

team is toen overgestapt naar de senioren 

en bestaat uit maar liefst 20 spelers, want 

vorig seizoen kwamen er nog vijf bij. We 

spelen nu ongeveer zes jaar samen. In 

gesprek met de vijf spelers op een zonnige 

zaterdagmorgen blijkt dat zij naast het plezier 

ook zeker fanatiek zijn en elkaar, als het nodig 

is, niet sparen in de opmerkingen tijdens de 

wedstrijd. Wie dacht dat ze alleen maar op 

zaterdag actief zijn komt bedrogen uit, want 

er wordt tweemaal in de week, op maandag 

en woensdag fanatiek getraind, weer of 

geen weer, en de opkomst mag zeker goed 

genoemd worden. Overigens, zij zoeken 

voor volgend seizoen nog een trainer, dus 

wie wil kan zich aanmelden.

Bovenste rij staand v.l.n.r.: Bo van Nieuwkerk, Frank Zuijderwijk, Mika van de Meer, Michael Rensen, Mark van der Sar, Marco van de Zel, Max Klomp, 

Menno van Dongen, Jort Piekar en Lex van Bergenhenegouwen.

Onderste rij zittend v.l.n.r.: Mick Aalbregt, Dirk van de Ende, Pim Schijf, Mark Zuijderwijk, Perry de Vette, Robin Belder, Jeroen Botbijl en Neil Kernan.

Niet op de foto: Wilco de Roos en Damian Valstar.

www.noordam.nl

Als trotse sponsor van

FC ‘s-Gravenzande

wensen wij alle 

spelers, vrijwilligers 

en supporters 

een heel mooi, 

gezellig en sportief

voetbalseizoen.
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Mark Zuijderwijk is min of meer de leider 

(noodgedwongen zegt hij, maar iemand 

moet het toch doen) en zorgt voor de 

startopstelling. 20 spelers lijkt misschien 

wat veel, maar tijdens de wedstrijd wordt 

er veel gewisseld, dus bijna alle spelers 

komen in het veld, maar we hebben 

standaard genoeg spelers. Ook zien ze 

dat spelers die stoppen er toch spijt van 

krijgen en weer vragen aan te mogen 

sluiten. Naast de spelersgroep heeft dit 

team ook een trouwe aanhang, want 

zeker bij thuiswedstrijden staan altijd een 

aantal supporters langs de lijn om voor de 

nodige aanmoedigingen te zorgen. We 

zien elkaar bijna altijd twee à drie keer per 

week, dus je mag ons best wel een hechte 

vriendengroep noemen. Op de vraag of 

het meevalt met de gele en/of rode kaarten 

tijdens de wedstrijden was het antwoord 

dat dit meer komt door fanatisme en 

onkunde, maar zeker niet moedwillig, maar 

het aantal kaarten valt best wel mee. 

Ook gezellig buiten de
wedstrijden 
De derde helft wordt bij FC ’s-Gravenzande 

14 zeker niet overgeslagen, dat is min of 

meer een vast onderdeel na de wedstrijd. 

Maar daarnaast is het weekendje weg ook 

een vast item voor dit team. Zelfs Sinterklaas 

wordt in de kleedkamer gevierd met een 

op de persoon gemaakt rijmpje en een 

klein presentje. Het seizoen wordt altijd 

afgesloten met een barbecue met het hele 

team. We hebben een beetje een mix wat 

betreft leeftijd, iedereen is anders en dat 

maakt het juist zo leuk. We houden van 

gezelligheid en zorgen dat iedereen zich 

bij het team betrokken voelt. Wat betreft 

de productiviteit van het scoren hebben 

vijf spelers (de jongsten wat betreft leeftijd) 

meer dan de helft van de doelpunten 

gescoord. We zijn wel heel blij dat ons team 

komend seizoen ook de kleding van Robey 

krijgt, want wat we nu hebben is echt aan 

het einde en is van alles wat.

Ook zijn enkele spelers actief als 

scheidsrechter of jeugdtrainer, en we 

draaien op donderdagavond, als wij aan 

de beurt zijn, bardienst om ons steentje bij 

te dragen binnen de vereniging. Volgend 

seizoen wordt het team FC ’s-Gravenzande 

12, dus wie een keer wil komen kijken is van 

harte welkom.

www.koppertmachines.nl Koppert Machines & Zonen B.V.
Vlotlaan 616 | 2681 TX Monster
+31 (0) 174 240 241
info@koppertmachines.nl

www.koppertmachines.nlKoppert Machines & Zonen B.V. 
Vlotlaan 616 | 2681 TX Monster
Tel: 0174 240 241
info@koppertmachines.nl
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Het hoofdbestuur van onze vereniging kent een drietal ‘nieuwelingen’ in haar midden. 

Hiermee ging de gemiddelde leeftijd van onze bestuursleden flink omlaag. Vorig jaar 

traden toe tot het hoofdbestuur Twan de Hoog, als bestuurslid Commerciële Zaken en Peter 

Houtman, als jeugdvoorzitter. Peter volgde Michiel Ferwerda op die als wethouder werd 

benoemd in de gemeente Westland.

Wat heeft jou doen besluiten om je 
kandidaat te stellen voor deze functie 
en wat hoop je te bereiken? 
Peter: ‘Ik ben wel altijd wel gepassioneerd 

geweest over jeugdontwikkeling in 

samenhang met voetbal. Uiteindelijk 

heeft Ron van Meerten mij het laatste 

“zetje” gegeven. Daarnaast wilde ik graag 

iets terugdoen voor de vereniging. Ik 

hoop dat we als vereniging jeugdspelers 

kunnen helpen hun talenten verder te 

ontwikkelen, ze te inspireren en ze helpen 

te groeien, zowel op als buiten het veld.’

Twan:  ‘Het is voor mij eigenlijk heel 

makkelijk samen te vatten. Ik vind dat je 

altijd over alles iets mag vinden, maar als 

er dan gevraagd wordt of je er iets aan 

wil doen dan moet je dat ook doen. En 

zo is het eigenlijk ook tot stand gekomen. 

Leo en Dirk hebben mij benaderd na een 

algemene ledenvergadering en daar 

ben ik toen op in gegaan ook omdat ik 

toen zoiets had van “waarom niet?’’. Toen 

ik begon was er nog geen commercieel 

manager, gelukkig hebben we die nu 

wel met John Schonewille. Zonder John 

en al de taken die hij vervult had ik het 

waarschijnlijk niet lang volgehouden. 

Het grootste deel van mijn taken wordt 

uitgevoerd door John waarin ik alleen een 

controlerende rol heb. Komend jaar (John 

zijn tweede jaar) gaan we zijn takenpakket 

uitdiepen en haalbare doelen stellen 

voor de commerciële afdeling. Als we die 

halen, dan heb ik bereikt wat ik wilde.’

Hoe denk je dat jouw ervaring 
als jeugdspeler en ouder van een 
jeugdspeler je zal helpen bij het 
vervullen van jullie rol binnen de 
vereniging? 
Peter: ‘Als voormalig jeugdspeler begrijp 

ik de uitdagingen en behoeften van de 

jeugdspelers. Ik ken de ups en downs, 

de motivaties en de obstakels die ze 

kunnen tegenkomen. Bovendien kan ik 

als ouder van een jeugdspeler zowel de 

belangen van de spelers als die van de 

ouders begrijpen. Dit stelt me in staat 

om beter te communiceren en ook een 

brug te slaan tussen de verschillende 

belanghebbenden.’

Twan: ‘Ik heb niet de illusie dat ik 

iets speciaals of bijzonders ter tafel 

breng binnen het bestuur. De enige 

uitzonderingspositie die ik heb is dat ik 

daadwerkelijk (niet heel veel meer) nog 

op het veld sta. Een spelend-lid in het 

bestuur is wat mij betreft vanaf nu een 

vereiste. In de kleedkamers zie en hoor 

je toch andere dingen over de club dan 

wanneer je op de tribune staat of langs de 

velden loopt. Daarnaast kom ik al 25 jaar 

op het sportpark, ik kan me de gang met 

elftalfoto’s nog heel goed herinneren. 

Ik denk ook dat het wel helpt als je 

opgegroeid bent bij een club. Vaak als het 

gaat over voetbal in het bestuur gaat dat 

over selectie elftallen. Het is lang geleden 

dat ik in een selectie elftal heb gespeeld, 

ik weet wel heel goed hoe het er aan toe 

gaat in vrienden/recreatie elftallen.’

Welke uitdagingen heb je het 
afgelopen jaar gehad binnen de 
jeugdafdeling? 
Peter: ‘Een belangrijke uitdaging is 

het aantrekken en behouden van 

getalenteerde jeugdtrainers voor zowel 

de selectie als de niet selectie elftallen. 

Na de coronatijd is de samenleving toch 

veranderd. Mensen willen meer vrije 

tijd en het vinden van trainers welke 

driemaal in de week training willen geven 

is dan een hele opgave. Daarnaast is de 

ouderbetrokkenheid heel belangrijk, met 

name bij de niet-selectie elftallen.

 

Verder is de verharding van de 

samenleving ook zichtbaar binnen onze 

vereniging. Het aantal tuchtzaken loopt 

helaas op en ook het aantal zaken welke 

zijn voorgedragen aan de Commissie 

Sportiviteit & Respect.

Ouders en spelers spelen een essentiële 

rol in het succes van onze jeugdafdeling 

zowel binnen als buiten het veld!’

Welke uitdagingen heb je het 
afgelopen jaar gehad binnen de 
vereniging en/of commercieel 
gebied? En hoe zie jij de toekomst op 
deze vlakken.
Twan: ‘De grootste uitdaging was 

eigenlijk al vrij snel opgelost met John. 

Het is voor mij nu ook wel duidelijk 

dat zo’n grote vereniging als de onze 

niet kan draaien zonder iemand die 

zich focust op de sponsoren en andere 

commerciële activiteiten. Er gebeurt 

zo veel, er lopen zo veel lijntjes binnen 

de club. John is daar essentieel in als de 

spin in het web. Dit vormt ook direct de 

nieuwe uitdaging en dat is ervoor zorgen 

dat er ook daadwerkelijk commerciële 

verschillen geboekt gaan worden. En 

daarmee bedoel ik dat er een duidelijk 

commercieel plan komt. De structuur 

staat nu beter dan voor en tijdens de 

coronatijd. Nu is het moment daar om hier 

de vruchten van te gaan plukken. Ik ben er 

van overtuigd dat dit gaat lukken.’

De jeugdopleiding legt de basis voor 
de toekomst van de club. Hoe wil je 
de jeugdopleiding verbeteren en 
talentontwikkeling stimuleren? 
Peter: ‘Ik geloof dat talentontwikkeling van 

cruciaal belang is voor de groei van onze 

club. Wij willen investeren in de opleiding 

van onze jeugdtrainers en ervoor zorgen 

dat zij beschikken over de juiste tools en 

kennis om onze jeugdspelers optimaal 

te begeleiden. Daarnaast willen wij 

nauwere samenwerkingen opzetten 

met andere clubs en voetbalscholen om 

onze jeugdspelers te laten profiteren 

van verschillende voetbalvisies en 

trainingsmethoden.’

Maar sinds kort heeft het hoofdbestuur 

van onze vereniging nog een nieuw 

bestuurslid. Theresa Minderhoud-Groen 

werd op de ALV van 5 juni jl. gekozen 

tot het eerste vrouwelijke bestuurslid 

van onze vereniging. Als bestuurslid 

Vrijwilligerszaken en Ledenadministratie 

gaat zij aan de slag, om samen met de 

Vrijwilligerscommissie en de overige 

bestuursleden, de vrijwilligerscultuur 

binnen onze vereniging nog verder te 

verbeteren. Twan en Peter delen hier hun 

eerste ervaringen als bestuurslid. Voor 

Theresa is dit nu nog tekort om 

haar ervaringen te 

delen. Volgend 

jaar mag 

zij dit ons 

berichten.

Drie nieuwelingen in 
het hoofdbestuur

Twan de Hoog 
Peter Houtman

Theresa Minderhoud-Groen
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Kledingshop
FC ’s-Gravenzande 

Op ons sportpark is sinds enkele jaren een professionele 

kledingshop waar alles te krijgen is van het merk Robey. 

Alleen voor je voetbalschoenen moet je nog elders 

aankloppen. Ongeveer twee jaar geleden is de ruimte 

helemaal opgeknapt en aangepast. Het lijkt of je een 

professionele winkel binnenstapt, compleet met paskamer. 

Rob Stoffer van het bedrijf Rowin Sport is degene die 

daar de scepter zwaait, dit met hulp van Lyda van Dam, 

Sonja Langenberg, Mirjam van Heijningen en Diana van 

den Berg. Je kunt in de kledingshop terecht voor een 

complete voetbal uitrusting, dus broekje, kousen en shirt. 

Het shirt krijgen de spelers in bruikleen met de naam van 

de sponsor. Voor de jeugd O8 tot en met jeugd O14 is dat 

WBE of Rabobank. Voor de jeugd O15 tot en met jeugd 

O19 is dat GJ Personeelsdiensten, een leeftijd waar men ’in 

de groei’ is. Als je shirtje echt te klein wordt kun je die in de 

kledingshop ruilen voor een grotere maat en hoef je zelf 

geen nieuwe aan te schaffen. 

Naast kleiding om te voetballen is er nog veel meer 

te verkrijgen. Denk hierbij aan een bijpassende tas 

of trainingspak, eventueel bedrukt met je naam. 

Maar ook trainingskleding, een zomer- of winterjack, 

scheenbeschermers, bidon, bal, enz. In de kledingshop 

zijn veel artikelen aanwezig om te passen, zodat je de juiste 

maat kunt bestellen. 

Webshop
Je kunt natuurlijk gewoon terecht in de kledingshop om 

iets te kopen. Maar het kan ook via de webshop van FC 

’s-Gravenzande, zeker als je je maat weet. Op de hoofdpagina 

van de website: www.fcsgravenzande.nl staat helemaal rechts 

in de zwarte balk een button webshops. Als je hierop klikt zie 

je het ruime assortiment waaruit je kunt kiezen. Als je op het 

betreffende artikel klikt wat je wilt bestellen kun je aangeven 

welke maat en de eventuele toevoeging van het clublogo. 

Ook kun je direct betalen en hoef je de bestelling alleen 

maar af te halen. De levertijd is veelal binnen één week. Als 

je voor zondagmiddag de bestelling plaatst kun je die vaak 

donderdag al ophalen, je ontvangt een berichtje dat het 

bestelde artikel klaar staat. Eventueel retourneren of ruilen is 

mogelijk binnen zeven dagen.

Tijdens de reguliere competitie is de kledingshop geopend 

op donderdagavond van 18.30-20.00 uur en op zaterdag 

van 9.30 tot 12.00 uur. Op de website staat altijd de juiste 

dag en tijd vermeld. Buiten het seizoen en tijdens vakanties 

zijn er vaak andere openingstijden.

Met zo’n grote vereniging als FC ’s-Gravenzande is het vaak 

gezellig druk in de kledingshop. Rob Stoffer: ”Dat vind ik, 

maar ook de dames die hierbij bij helpen erg gezellig. Wij 

proberen iedereen altijd netjes te helpen en nemen er de tijd 

voor, wij vinden het persoonlijk contact altijd erg prettig”.

Eigenlijk komt elke 

voetballer van FC 

’s-Gravenzande er 

mee in aanraking, 

de kledingshop. 

Ging je vroeger 

naar de plaatselijke 

winkelier voor een 

shirt, kousen en 

broekje, mogelijk 

ook voor een tas 

en trainingspak, nu 

hoeft dat niet meer. Meer weten? www.rvdhorst.nl
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Een mooi kapsel 
scoren 

doe je bij ons! 
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Rijschool Leo Prins

Gerberalaan 62

2671 KE Naaldwijk

06-57761770

rijschoolleoprins@gmail.com

www.rijschoolleoprins.nl
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S. Van Holstein Transport   MABC Westland 295, 2685 DC Poeldijk 
 N+31 (0)174 281 872   Eplanning@svanholsteintransport.nl

Container verhuur en verkoop
Schaftcontainer verhuur 

Transport met zeilentrailer 
                   • Met opentrailers 

                     • Met kraanwagens 

0288121.pdf   10288121.pdf   1 10-8-2023   13:32:5110-8-2023   13:32:51

49pagina



Als de meeste voetbalwedstrijden op zaterdag 

geëindigd zijn, wordt er op verschillende 

Westlandse velden één keer per twee weken om 

16.30 uur afgetrapt voor de zeven tegen zeven 

wedstrijden. Er is namelijk een heuse zeven 

tegen zeven competitie waar oudere jongeren 

(vanaf 35 jaar) in vijf poules hun voetbalkunsten 

vertonen. De wedstrijden worden gespeeld 

op een half veld, je speelt tegen allemaal 

andere Westlandse verenigingen, er is geen 

scheidsrechter en na 2x30 minuten spelen zoek 

je met elkaar de gezelligheid op.

Van de 30-35 teams in totaal doen hier ook drie teams 

van FC ’s-Gravenzande aan mee. Het seizoen wordt 

opgesplitst in drie periodes waarbij je in iedere 

periode een keer tegen de tegenstander uit je poule 

speelt. Degene die aan het eind van de periode 

bovenaan eindigt, promoveert naar een poule 

hoger (tenzij je al in de hoogste poule speelt). Als 

je onderaan eindigt, krijg je de volgende periode 

de kans om het op een treetje lager te proberen. 

Op die manier worden de teams op ongeveer 

gelijke speelsterkte ingedeeld en vinden er 

leuke wedstrijden plaats, waarbij het er tijdens de 

wedstrijden zeker fanatiek aan toegaat (waarbij 

wel de zaalvoetbalregels van toepassing zijn, dus 

o.a. geen slidings).

 

Aan het eind van het seizoen wordt met alle poules 

tegelijk afgesloten op dezelfde locatie. Begin juni 

vond dat plaats bij V.V. Maasdijk waarbij we na de 

wedstrijd in het zonnetje konden genieten van 

een overheerlijke BBQ en er onder het genot van 

een lekker biertje gezellig bijgepraat werd met 

vele bekenden van andere verenigingen die we 

vroeger ook tegenkwamen op de voetbalvelden.  
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Bijzonder en mooi te zien dat wij dit ook mogen en kunnen uitvoeren. Met de vakmensen die we in dienst hebben en tevens de juiste 
professionele apparatuur gebruiken. Om zo tot een uitstekend resultaat te komen samen met de klant. Weer een hele andere kant van 
wat we normaal dagelijks doen.

Boerboom boor en sleufwerken blijft ook groeien, in 2 opzichten. We blijven veel nieuwe projecten binnen krijgen, door het hele land. 
Onder andere zaagklussen, boor- en sleufwerk, vloerverwarmingen, niets is ons te gek. Ook is er personeel bij gekomen. 

Dat is een goed teken dus, we blijven zo door gaan! BLAMANSTRAAT 14, 2692 DL ‘S-GRAVENZANDE
T: 06-29564801 E: ROBERT@GIGABOREN.NL
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Bashira, 10 jaar,  Syrië

Save the Children geeft in de hele wereld kinderen een gezonde start, de kans om te leren 
en we beschermen ze tegen onrecht en gevaar.  Wij doen alles wat nodig is om het leven 
van kinderen - en daarmee de toekomst van onze samenleving - te verbeteren. Niet alleen 
in geval van nood, maar elke dag weer.

www.savethechildren.nl

IEDER KIND VERDIENT 
EEN EERLĲ KE KANS

DRESDENWEG 14 - 16 
2692 AB ‘S-GRAVENZANDE
T: 0174 - 414503 
E: INFO@DVDKAAIJ.NL
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DJ Henkie in gesprek 
met ‘De Bergies’

50 jaar jeugdkamp ervaringen in 6 epidodes

DJ Henkie ging op het Juliana Sportpark in gesprek met de 

broers Peter en Hans van den Berg – en de zoon van Peter, 

Johan van den Berg. Samen hebben zij tientallen jaren de 

voetbalkampen georganiseerd. Eerst onder de vlag van de 

’s-Gravenzandse V.V. en later met FC ’s-Gravenzande. In deze 

speciale podcast reeks nemen DJ Henkie en ‘De Bergies’ je mee 

langs 50 jaar Jeugdkamp.

Afgelopen zomer vond het 50ste 

Jeugdkamp plaats. Honderd 

jeugdspelers en -speelsters van 

FC ’s-Gravenzande beleefden 

de week van hun leven op de 

kamplocatie in Someren.
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#2 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - De oudermiddag en spelletjes

#4 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - 

Traditionele dropping

In podcast #2 schuift Johan van den Berg aan en vertelt hij over de 

oudermiddag die sinds de Corona periode niet meer op het programma 

staat. Ook alle sport- en spelactiviteiten die door een 

enthousiast team van vijf leiders worden georganiseerd 

passeren de revue.

Scan de QR-code en luister naar podcast #2

In podcast #4 komt de traditionele 

dropping aan bod. Deze spannende 

activiteit staat als sinds 1972 op het 

programma. Onderweg in de bossen 

komen de kinderen o.a. vliegende 

boomkippen tegen…

Scan de QR-code en 

luister naar podcast #4

#1 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - De beginjaren 
In podcast #1 vertellen Peter en Hans over de oprich�ng van het kamp door Siebe Rijploeg. Begin 
jaren ’70 waren veel tuinderskinderen lid van de ’s-Gravenzandse V.V. 
In de zomervakan�e hadden de tuinders het vaak erg druk met hun teelt, waardoor ze niet samen 
met hun kinderen op vakan�e konden. Om de kinderen toch een leuke vakan�eweek aan te bieden, 
werd in 1972 het RoodWit jeugdkamp opgericht. 

Scan de QR-code en luister naar podcast #1 

 

 

#2 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - De oudermiddag en spelletjes 
In podcast #2 schui� Johan van den Berg aan en vertelt hij over de oudermiddag die sinds de Corona 
periode niet meer op het programma staat. Ook alle sport- en spelac�viteiten die door een 
enthousiast team van 5 leiders worden georganiseerd passeren de revue. 

Scan de QR-code en luister naar podcast #2 

 

 

#3 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - Tenten, blokhuten en slaapzalen 
In podcast #3 vertellen de mannen over de slaapverblijven, de kookploeg die alle kinderen dagelijks 
van gezond voedsel voorzien en alle vrijwilligers die de week vlekkeloos laten verlopen. 

Scan de QR-code en luister naar podcast #3 

 

#4 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - Tradi�onele dropping 
In podcast #4 komt de tradi�onele dropping aan bod. Deze spannende ac�viteit staat als sinds 1972 
op het programma. Onderweg in de bossen komen de kinderen o.a. vliegende boomkippen tegen… 

Scan de QR-code en luister naar podcast #4 

 
 

#5 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - De rode draad 

DJ Henkie in gesprek met ‘De Bergies’ 
50 jaar jeugdkamp ervaringen in 6 epidodes 

In podcast #5 gaat het over teamwork! Kinderen werken samen en leren gedurende de week 
ontzetend veel van elkaar. Ook de fantas�sche onderlinge band tussen alle leiding is de kracht van 
het FC Jeugdkamp. 

Scan de QR-code en luister naar podcast #5 

 

 

#6 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - Vrienden voor het leven! 
Podcast #6 gaat over vrienden voor het leven, over het RoodWit- en FC ’s-Gravenzande lied. En over 
de toekomst van het kamp. De 7-jarige dochter van Johan, Roxan van den Berg is dit jaar voor het 
eerst meegegaan. Zal zij de familietradi�e later voortzeten, zodat alle ’s-Gravenzandse kinderen nog 
�entallen jaren de week van hun leven kunnen beleven?  

Scan de QR-code en luister naar podcast #6 

 

#1 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - 

De beginjaren

In podcast #1 vertellen Peter en Hans 

over de oprichting van het kamp door 

Siebe Rijploeg. Begin jaren ’70 waren 

veel tuinderskinderen lid van de 

’s-Gravenzandse V.V.

In de zomervakantie hadden de tuinders 

het vaak erg druk met hun teelt, waardoor 

ze niet samen met hun kinderen op 

vakantie konden. Om de kinderen toch 

een leuke vakantieweek aan te bieden, 

werd in 1972 het RoodWit jeugdkamp 

opgericht.

Scan de QR-code en 

luister naar podcast #1

#1 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - De beginjaren 
In podcast #1 vertellen Peter en Hans over de oprich�ng van het kamp door Siebe Rijploeg. Begin 
jaren ’70 waren veel tuinderskinderen lid van de ’s-Gravenzandse V.V. 
In de zomervakan�e hadden de tuinders het vaak erg druk met hun teelt, waardoor ze niet samen 
met hun kinderen op vakan�e konden. Om de kinderen toch een leuke vakan�eweek aan te bieden, 
werd in 1972 het RoodWit jeugdkamp opgericht. 

Scan de QR-code en luister naar podcast #1 

 

 

#2 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - De oudermiddag en spelletjes 
In podcast #2 schui� Johan van den Berg aan en vertelt hij over de oudermiddag die sinds de Corona 
periode niet meer op het programma staat. Ook alle sport- en spelac�viteiten die door een 
enthousiast team van 5 leiders worden georganiseerd passeren de revue. 

Scan de QR-code en luister naar podcast #2 

 

 

#3 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - Tenten, blokhuten en slaapzalen 
In podcast #3 vertellen de mannen over de slaapverblijven, de kookploeg die alle kinderen dagelijks 
van gezond voedsel voorzien en alle vrijwilligers die de week vlekkeloos laten verlopen. 

Scan de QR-code en luister naar podcast #3 

 

In podcast #3 vertellen de mannen over 

de slaapverblijven, de kookploeg die alle 

kinderen dagelijks van gezond voedsel 

voorzien en alle vrijwilligers die de week 

vlekkeloos laten verlopen.

Scan de QR-code en 

luister naar podcast #3

#3 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - 

Tenten, blokhutten en slaapzalen

#1 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - De beginjaren 
In podcast #1 vertellen Peter en Hans over de oprich�ng van het kamp door Siebe Rijploeg. Begin 
jaren ’70 waren veel tuinderskinderen lid van de ’s-Gravenzandse V.V. 
In de zomervakan�e hadden de tuinders het vaak erg druk met hun teelt, waardoor ze niet samen 
met hun kinderen op vakan�e konden. Om de kinderen toch een leuke vakan�eweek aan te bieden, 
werd in 1972 het RoodWit jeugdkamp opgericht. 

Scan de QR-code en luister naar podcast #1 

 

 

#2 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - De oudermiddag en spelletjes 
In podcast #2 schui� Johan van den Berg aan en vertelt hij over de oudermiddag die sinds de Corona 
periode niet meer op het programma staat. Ook alle sport- en spelac�viteiten die door een 
enthousiast team van 5 leiders worden georganiseerd passeren de revue. 

Scan de QR-code en luister naar podcast #2 

 

 

#3 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - Tenten, blokhuten en slaapzalen 
In podcast #3 vertellen de mannen over de slaapverblijven, de kookploeg die alle kinderen dagelijks 
van gezond voedsel voorzien en alle vrijwilligers die de week vlekkeloos laten verlopen. 

Scan de QR-code en luister naar podcast #3 
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Of het nu gaat om de huur van 
een enkele klapstoel of om de 
verzorging van een compleet 
feest. Trefzeker heeft alles 
in huis om jouw evenement 
onvergetelijk te maken!

Kom langs in onze showroom 
of maak een afspraak bij jou 
op locatie, dan bespreken we 
graag alle mogelijkheden.

Alles voor een 
complete belevenis

Transportweg 5

2676 LM  Maasdijk 

T 0174 64 32 22

E info@trefzeker.nl

trefzeker.nl
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#5 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - 

De rode draad

In podcast #5 gaat het over teamwork! 

Kinderen werken samen en leren 

gedurende de week ontzettend veel van 

elkaar. Ook de fantastische onderlinge 

band tussen alle leiding is de kracht van 

het FC Jeugdkamp.

Scan de QR-code en luister 

naar podcast #5

Zaterdag 15 juli organiseerden 

de kampleiders van dit 

jaar een jubileumfeest in 

de kantine op het Juliana 

Sportpark. Veel oud-leiders 

van het eerste uur waren 

aanwezig op deze avond. 

Herinneringen werden 

uitgewisseld, prachtige oude 

foto’s en filmpjes kwamen 

voorbij en Guido ’t Hart 

en Fred Koks namen alle 

aanwezigen met prachtige 

verhalen en anekdotes mee 

langs 50 jaar Jeugdkamp. 

#4 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - Tradi�onele dropping 
In podcast #4 komt de tradi�onele dropping aan bod. Deze spannende ac�viteit staat als sinds 1972 
op het programma. Onderweg in de bossen komen de kinderen o.a. vliegende boomkippen tegen… 

Scan de QR-code en luister naar podcast #4 

 
 

#5 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - De rode draad 

DJ Henkie in gesprek met ‘De Bergies’ 
50 jaar jeugdkamp ervaringen in 6 epidodes 

In podcast #5 gaat het over teamwork! Kinderen werken samen en leren gedurende de week 
ontzetend veel van elkaar. Ook de fantas�sche onderlinge band tussen alle leiding is de kracht van 
het FC Jeugdkamp. 

Scan de QR-code en luister naar podcast #5 

 

 

#6 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - Vrienden voor het leven! 
Podcast #6 gaat over vrienden voor het leven, over het RoodWit- en FC ’s-Gravenzande lied. En over 
de toekomst van het kamp. De 7-jarige dochter van Johan, Roxan van den Berg is dit jaar voor het 
eerst meegegaan. Zal zij de familietradi�e later voortzeten, zodat alle ’s-Gravenzandse kinderen nog 
�entallen jaren de week van hun leven kunnen beleven?  

Scan de QR-code en luister naar podcast #6 

 

#6 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - Vrienden voor het leven!

Reünie 50 jaar Jeugdkamp

Podcast #6 gaat over vrienden voor het leven, over 

het RoodWit- en FC ’s-Gravenzande lied. En over 

de toekomst van het kamp. De zevenjarige dochter 

van Johan, Roxan van den Berg is dit jaar voor het 

eerst meegegaan. Zal zij de familietraditie later 

voortzetten, zodat alle ’s-Gravenzandse kinderen 

nog tientallen jaren de week van hun leven kunnen 

beleven? 

Scan de QR-code en 

luister naar podcast #6

#4 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - Tradi�onele dropping 
In podcast #4 komt de tradi�onele dropping aan bod. Deze spannende ac�viteit staat als sinds 1972 
op het programma. Onderweg in de bossen komen de kinderen o.a. vliegende boomkippen tegen… 

Scan de QR-code en luister naar podcast #4 

 
 

#5 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - De rode draad 

DJ Henkie in gesprek met ‘De Bergies’ 
50 jaar jeugdkamp ervaringen in 6 epidodes 

In podcast #5 gaat het over teamwork! Kinderen werken samen en leren gedurende de week 
ontzetend veel van elkaar. Ook de fantas�sche onderlinge band tussen alle leiding is de kracht van 
het FC Jeugdkamp. 

Scan de QR-code en luister naar podcast #5 

 

 

#6 - Podcast 50 jaar Jeugdkamp - Vrienden voor het leven! 
Podcast #6 gaat over vrienden voor het leven, over het RoodWit- en FC ’s-Gravenzande lied. En over 
de toekomst van het kamp. De 7-jarige dochter van Johan, Roxan van den Berg is dit jaar voor het 
eerst meegegaan. Zal zij de familietradi�e later voortzeten, zodat alle ’s-Gravenzandse kinderen nog 
�entallen jaren de week van hun leven kunnen beleven?  

Scan de QR-code en luister naar podcast #6 

 

Bijna jarig? Vraag geen kado  
maar een donatie.

Kijk op kadoneren.nl 

Binnenkort een feestje en wil je die dag extra  
bijzonder maken? Vier dan je verjaardag voor 
KWF. Vraag je gasten om donaties en lever
een bijdrage aan de financiering van kanker-
onderzoek, preventie en ondersteuning van 
mensen met kanker. 

Met jouw feestje komt de dag dichterbij dat 
niemand meer hoeft te sterven aan kanker.
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 www.detuinderij.nl www.detuinderij.nl

Solex Tours E-Kickbike Tours Wc-Pot Race Plankgas door de Kas

Bedrijfsuitje? Teamuitje?
Verjaardag? Jubileum?

De Tuinderij biedt compleet & uniek dagvermaak voor uw gezelschap.

Solex Tours - Binnen Activiteiten - E-Kickbike Tours

Barbecue & Buffetten - Feesten & Partijen

Huiskamers & FeestzalenPrivéterras voor uw gezelschap Fiets-Suppen

...en nog
veel meer!
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